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Rada Miasta Poręba 
Radni - Sesja 

Protokół nr LIII/2023 

LIII Sesja w dniu 26 czerwca 2023r. 
Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2023r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 15:06 tego 
samego dnia. 
 
Miejsce: Obrady LIII sesji Rady Miasta odbyły się w trybie zdalnym. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 
Protokolantka: Anna Winczakiewicz 
Numery podjętych uchwał: LIII/537/23 – LIII/560/23 
Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 
2. Raport o stanie Miasta Poręba w 2022 roku; 

3. Uchwała nr 4200/VI/81/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego; 

4. Uchwała nr 4200/VI/97/2023 z dnia 19 maja 2023 r. VI Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Poręba; 

5. Opinia klubu „Jedność i Przyszłość”; 

6. Imienne wykazy głosowania radnych; 
7. Uchwały od nr LIII/537/23 – LIII/560/23. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik 
6. Ewelina Janeczek 
7. Przemysław Kiliański 
8. Elżbieta Kołodziej 
9. Mariusz Kołton 
10. Marcin Kucia 
11. Jolanta Łakomska 
12. Jarosław Machura 
13. Marek Miśta 
14. Krystyna Rok 
15. Tomasz Turek 
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Lista obecności gości: 

1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra.  

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Mecenas Michał Szachnitowski.  

5. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porebie Agnieszka Andrzejewska. 

6. Wicedyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie Sebastian Wilczyński. 

7. Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus 

8. Dyrektor Przedszkola Miejskiego nr 1 w Porębie Justyna Kłosowska. 

9. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych. 

10. Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak. 

11. Przedstawiciel Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Izabela Skiba. 

12. Kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie Joanna 

Pelińska. 

13. Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Katarzyna Wilk. 

14.  Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Mariusz 

Grabarczyk. 

15. Kierownik Posterunku Policji w Porębie asp. Piotr Szewczyk. 

16. Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Rafał Nowak. 

17. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 

18. Kierownik Referatu Finansowo – Księgowego Monika Sałacińska-Rok. 

19. Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska. 

20. Inspektor Referatu Urzędu Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Jakub Drabek. 

21. Inspektor ds. Inwestycji Gminnych Angelika Kubaczyńska. 

22. Pracownik Referatu ds. Oświaty Ewa Grzesiak. 

23. Podinspektor Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Klaudia Kratochwil. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła LIII Sesję Rady Miasta 
Poręba w dniu 26 czerwca 2023 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w sesji radnych, 
Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, kierowników jednostek 
organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta oraz mieszkańców. 

Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z podjęciem Uchwały Nr XLVIII/512/23 Rady 
Miasta Poręba z dnia 27 marca 2023 roku sesja odbywa się w zdalnym trybie obradowania.  

Przewodnicząca powiedziała, iż z uwagi na utrudniony dostęp do uczestniczenia w sesji, 
mieszkańcy mogą zgłosić się do urzędu i zabrać głos. Poprosiła radnych o potwierdzenie 
obecności po odczytaniu nazwiska radnego oraz potwierdzenie obecności w formie 
elektronicznej. 
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Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu LIII Sesji Rady Miasta na dzień 26 czerwca 2023 roku 

radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z L, LI, LII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Raport o stanie Miasta Poręba w 2022 roku – debata. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania. 
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta Poręba za 2022 rok. 
c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z tytułu wykonania budżetu za 2022 
rok. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II półrocze 2023 roku. 
e) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej SIM Zagłębie Sp. z o.o. z siedzibą w Sosnowcu. 
f) poparcia stanowiska Rady Miasta Siemianowice Śląskie zawartego w uchwale nr 645/2023 
z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z petycją o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw 
lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 172 z późn. zm.) i o 
zmianie Ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks Cywilny (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 1360 z 
późn. zm.). 
g)  zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2023. 
h) zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 grudnia 2015r. sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru. 
i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy. 
j) przekazania wniosku do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości 
rzeczowej. 
k) stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi z dnia 7 
kwietnia 2023 roku (sygn. RKP 956). 
l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Poręba. 
m) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Porębie za 2022 rok. 
6. Sprawozdanie - zakończenie kadencji Rady Seniorów Miasta Poręba. 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła wniosek formalny o przeprowadzenie wszystkich 

głosowań w trybie imiennym. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przeprowadzenia wszystkich głosowań w trybie imiennym.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad oraz poinformowała, aby radni zabierali głos poprzez system eSesja. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Ajchenlaub zgłosiła 

wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 7 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do rozpoznania Burmistrzowi Miasta 

Poręba według właściwości rzeczowej w toku postępowania administracyjnego; 

2. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba 

oraz Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości 

rzeczowej; 

3. Projekt uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie; 

4. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba 

do rozpatrzenia skarg; 

5. Projekt uchwały w sprawie nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy 

Rzecznej nazwy „Skwer Burmistrza Włodzimierza Spyry”; 

6. Projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Porębie; 

7. Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Poręba. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do rozpoznania 
Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości rzeczowej w toku postępowania 
administracyjnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz 
Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (1) 
Krystyna Rok 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do 
rozpatrzenia skarg .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy Rzecznej 
nazwy „Skwer Burmistrza Włodzimierza Spyry”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 



Strona 6 z 34 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania 
skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku 

obrad. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 

4 projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały sprawie przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w 

projekcie: „Budowa instalacji odnawialnych źródeł energii w podregionie 

sosnowieckim - Irządze, Łazy, Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – etap II”; 

2. Projekt uchwały sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok; 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 

na lata 2023-2031. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu naboru i 
warunków udziału w projekcie: „Budowa instalacji odnawialnych źródeł energii w podregionie 
sosnowieckim - Irządze, Łazy, Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – etap II”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 
odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 
2023 rok oraz w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 
2023-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w porządku 

obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 5.n., 5.o., 5.p., 5.r., 5.s., 5.t., 5.u., 5.w., 5.x., 

5.y., 5.z.  

 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
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2. Zatwierdzenie protokołu z L, LI, LII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Raport o stanie Miasta Poręba w 2022 roku – debata. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania. 
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Miasta Poręba za 2022 rok. 
c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z tytułu wykonania budżetu za 2022 
rok. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II półrocze 2023 roku. 
e) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej SIM Zagłębie Sp. z o.o. z siedzibą w Sosnowcu. 
f) poparcia stanowiska Rady Miasta Siemianowice Śląskie zawartego w uchwale nr 645/2023 
z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z petycją o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw 
lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 172 z późn. zm.) i o 
zmianie Ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks Cywilny (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 1360 z 
późn. zm.). 
g)  zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2023. 
h) zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 grudnia 2015r. sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru. 
i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy. 
j) przekazania wniosku do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości 
rzeczowej. 
k) stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skargi z dnia 7 
kwietnia 2023 roku (sygn. RKP 956). 
l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Poręba. 
m) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Porębie za 2022 rok. 
n) przekazania skargi do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według właściwości 
rzeczowej w toku postępowania administracyjnego. 
o) przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta Poręba do 
rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej. 
p) skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie. 
r) stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia skarg. 
s) nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy Rzecznej nazwy „Skwer Burmistrza 
Włodzimierza Spyry”. 
t) pozostawienia bez rozpoznania skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie. 
u) skargi na Burmistrza Miasta Poręba. 
w) przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w projekcie: „Budowa instalacji 
odnawialnych źródeł energii w podregionie sosnowieckim - Irządze, Łazy, Poręba, Sosnowiec, 
Szczekociny, Zawiercie – etap II” 
x) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego 
y) w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok. 
z) zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031. 
6. Sprawozdanie - zakończenie kadencji Rady Seniorów Miasta Poręba. 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie sesji. 



Strona 9 z 34 

 

2. Zatwierdzenie protokołu z L, LI, LII sesji Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z L Sesji Rady 

Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2023 roku został przesłany radnym drogą 

elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  

 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z L sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z LI Sesji Rady 
Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 15 maja 2023 roku został przesłany radnym drogą 
elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta. 

 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z LI sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z LII Sesji Rady 
Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 29 maja 2023 roku został przesłany radnym drogą 
elektroniczną, a także był wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta. 

 
Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z LII sesji Rady Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Radna Ewelina Janeczek zapytała, czego dotyczyło spotkanie z radą społeczną SPZOZ. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Było to spotkanie dotyczące 
bieżącej działalności SPZOZ i sposobu realizacji zadań przez kierownictwo SPZOZ-u w 
zakresie ochrony zdrowia mieszkańców. 

Radna Ewelina Janeczek zapytała, czy został już wyłoniony zastępca Pani Kierownik? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Nie, należy to traktować jako 
rzecz, na którą nie mamy wpływu. Brak jest kandydatów, którzy spełniają formalne wymogi. 
Konkurs będzie kontynuowany. 

Radna Ewelina Janeczek zapytała o spotkanie z mieszkańcami ulicy Wiedzy – czy osiągnięto 
porozumienie. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Podjęto działania mające na celu 
regulację przebiegu poszczególnych dróg. Wcześniejsze spotkanie dotyczyło ul. Leszczynowej  
i zakończyło się niepowodzeniem z uwagi na postawę mieszkańców. Należy uregulować 
sytuację prawną części ulicy Wiedzy. Przekazano mieszkańcom, że ewentualne przyszłe 
działania nie naruszą ich nieruchomości. 

Radna Ewelina Janeczek poprosiła o rozwinięcie tematu spotkania z Panem Dawidem Kierat 
w sprawie farmy wiatrowej. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że spotkanie dotyczyło zielonej energii. 
Okazało się, że zaproponowano teren, który jest własnością KOWRu. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie międzysesyjne o kolejne 
tematy: 

- 15 czerwca – Rada Nadzorcza MPWiK oraz udział w uroczystościach w Akademii Humanitas; 
- 16 czerwca – zakończenie roku szkolnego w Przedszkolu Miejskim (sześciolatki) oraz udział 
w zakończeniu turnieju szachowego, zorganizowanym przez Młodzieżową Radę Miasta, a 
także udział w pikniku w SP2 pod tytułem: „w zdrowym ciele zdrowy duch”; 
- 17 czerwca – poświęcenie wozu bojowego w OSP2;  
- 19 czerwca – udział w Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska oraz Komisji 
Rewizyjnej; 
- 20 czerwca – udział w Komicji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej; 
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- 21 czerwca – spotkanie robocze z deweloperem „Osiedla na Stoku” oraz udział w gali 
„Działaj lokalnie” – Zawiercie, a także udział w zakończeniu roku szkolnego w Przedszkolu; 
- 22 czerwca - spotkanie z dwoma członkami zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej Poręba, 
udział w pikniku „Od jutra luz” zorganizowanym przez Klub Jedność i Przyszłość; 
- 23 czerwca – Zakończenie roku szkolnego w SP1 oraz SP2, a także udział w imprezie 
organizowanej przez Świetlicę Środowiskową – „Noc świętojańska”; 
- 24 czerwca – gala zespołu Dance Rewolution. 
 
 
4. Raport o stanie Miasta Poręba w 2022 roku – debata. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, iż w dniu 28 kwietnia 2023r. Burmistrz Miasta 

Poręba na podstawie art. 28aa. ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym przedłożył w terminie 

Raport o stanie Miasta Poręba w 2022 roku oraz zachęciła do dyskusji w tej sprawie. 

 

Głos zabrała Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran, która przedstawiła w skrócie tematykę 

raportu o stanie Gminy. Powiedziała, iż będzie prosiła kolejne osoby o omawianie 

poszczególnych tematów. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:58:15). 

 
Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, który omówił ogólną charakterystykę miasta (w tym 
demografię). 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:00:07). 

 

Następnie wystąpiła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha, przedstawiła stan finansów 

Miasta, wykonanie budżetu oraz wykonanie wydatków. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:03:47). 

 
Kolejne zagadnienie, jakim było mienie komunalne, omówił Zastępca Kierownika Referatu 

Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Rafał Nowak.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:11:11). 

 

Następnie głos zabrała podinspektor Referatu NiGK Klaudia Kratochwil, która omówiła 

strategię rozwoju miasta, studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania gminy, 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego oraz gminny/lokalny program 

rewitalizacji. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:13:40). 

 

Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Rafał Nowak omówił 

gospodarkę mieszkaniowym zasobem gminy, plan wykorzystania zasoby nieruchomościami 

gminnymi oraz gospodarkę nieruchomościami. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:18:06). 

 

Inspektor referatu NiGK Angelika Kubaczyńska omówiła publiczny transport zbiorowy. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:21:31). 
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Glos zabrał prezes MPWiK Mariusz Grabarczyk, który omówił gospodarkę komunalną i 

wodociągowo- kanalizacyjną. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:22:59). 

 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra oraz Kierownik Referatu Środków Pomocowych i 

Rozwoju Joanna Kowalska omówili plan gospodarki niskoemisyjnej. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:27:40). 

 

Kolejne zagadnienie, czyli gospodarkę odpadami komunalnymi oraz ochronę środowiska, 

omówiła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:34:16). 

 

Następnie poproszono panią Ewę Grzesiak o przedstawienie programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz programu przeciwdziałania narkomanii. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:42:45). 

 

Kierownik MOPS w Porębie Katarzyna Wilk przedstawiła program wspierania rodziny. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:46:21). 

 

Pani Ewa Grzesiak omówiła zagadnienia związane z oświatą i edukacją. W tym temacie 

zabrała także głos Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:49:59). 

 

Kierownik Referatu Środków Pomocowych i Rozwoju Joanna Kowalska przedstawiła program 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:02:47). 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie Karol Hadrych przedstawił informacje na 

temat aktywności obywatelskiej (MOK, MBP, Pracownia Internetowa ORANGE). 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:06:56). 

 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra oraz Inspektor ds. Inwestycji Angelika Kubaczyńska 

przedstawili informacje o inwestycjach realizowanych oraz zakończonych. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:08:03). 

 

Kierownik SPZOZ Joanna Pelińska omówiła temat ochrony zdrowia. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:13:39). 

  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra oraz Kierownik Referatu Środków Pomocowych i 

Rozwoju Joanna Kowalska przekazali informacje o finansowaniu w ramach środków 

pomocowych. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:16:01). 

 

Następnie Kierownik Świetlicy Środowiskowej w Porębie Edyta Lora-Bijak przekazała 

informacje na temat Świetlicy Środowiskowej.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:21:17). 
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Przedstawiciel Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Izabela Skiba 

poinformowała o kosztach funkcjonowania placówek oświatowych. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:23:04). 

 

Temat przestępczości i bezpieczeństwa w mieście został zreferowany przez Kierownika 

Posterunku Policji w Porębie, pana Piotra Szewczyka. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:26:54). 

 

Inspektor Referatu Urzędu Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Jakub Drabek omówił 

ochronę przeciwpożarową (OSP). 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:33:59). 

 

Podinspektor Biura Rady Miasta Poręba Anna Winczakiewicz przedstawiła funkcjonowanie 

Biura Rady oraz realizację uchwał.  

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 02:35:57). 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta podziękowała za przedstawienie raportu o stanie miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy Radni chcą zabrać głos w dyskusji.   

 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska, która zapytała: 
- czy wywóz nieczystości płynnych MPWiK nadal jest in-house, czy też może obsługiwać inne 
miasta (odpowiedzi udzielił Prezes MWPiK Mariusz Grabarczyk); 
- ile wydano koncesji na sprzedaż alkoholu, jaką kwotę pozyskano z tego tytułu i na jakie 
cele ją przeznaczono (informacje te są w raporcie z wykonania gminnego programu 
profilaktyki oraz w podsumowaniu budżetu); 
 
Radna Jolanta Łakomska zwróciła również uwagę na: 
- organizację biegu papieskiego; 
- wydatki dotyczące oświetlenia świątecznego; 
- wydatki dotyczące gospodarowania odpadami komunalnymi; 
- aktualizację Lokalnego Programu Rewitalizacji (ścieżką pieszo-rowerowa łącząca  Kierszulę 
z centrum); 
- odpowiedzi na interpelacje, m.in. dotyczącą kosztu i montażu banera na budynku biurowca 
FUM. 
 
Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odniósł się do w/w tematów, tj. placów zabaw, siatki 
zabezpieczającej, czy też ścieżki rowerowej.  
 
Głos zabrała Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha, która wyjaśniła kwestię kosztów 
gospodarowania odpadami. 
 
Radna Ewelina Janeczek poprosiła o powtórzenie danych dotyczących wydatków na 
programy finansowane z udziałem środków unijnych w Przedszkolu nr 1. 
 
Przedstawiciel Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Izabela Skiba 
powiedziała, że jest to kwota 157 125,66 zł - mieszczą się w niej trzy projekty: Doposażenie, 
tworzenie i Erasmus. 
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Radna Ewelina Janeczek zwróciła się do Kierownika Posterunku Policji w Porębie Piotra 
Szewczyk o wyjaśnienie, która ulica jest miejscem najbardziej zagrożonym, Rzeczna czy 
Chopina (rozbieżność względem raportu). 
 
Kierownika Posterunku Policji w Porębie Piotr Szewczyk powiedział, że raport obejmował 
niepełny rok, obecnie przedstawiono informacje za pełny okres – miejsca najbardziej 
zagrożone to ul. Rzeczna i Wojska Polskiego.  
 
Przewodnicząca Rady podziękowała za udział w dyskusji. Poinformowała, że Mieszkańcy nie 
zgłosili się do debaty w trybie art. 28aa ust. 6 ust. 7 oraz ust. 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym. 
 
 
 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 
a) udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Poręba poinformowała, iż po zapoznaniu się z Raportem 

o stanie Miasta Poręba w 2022 rok radni będą głosować projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Poręba wotum zaufania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jarosław Machura 
 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/537/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.) 
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b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta Poręba za 2022 rok 
 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej poinformowała, że radni będą głosować projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Poręba za 2022 rok, ale najpierw Wiceprzewodniczący Rady Miasta Poręba 

Tomasz Turek odczytał Uchwałę nr 4200/VI/81/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 26 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 

rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

 

Przewodnicząca poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Mariusza Błaszczuka 

o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium oraz odczytanie 

uchwały nr 4200/VI/97/2023 z dnia 19 maja 2023 r VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Poręba. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, iż przedstawiciele klubów mogą odczytać swoje 

opinie. 

 

Przedstawiciel klubu „Jedność i Przyszłość” radny Tomasz Turek przedstawił opinię klubu. 

(Opinia klubu „Jedność i Przyszłość” stanowi załącznik do protokołu.) 

 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 
Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska, chcąc zgłosić zastrzeżenia do opinii Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że nie jest to przedmiot obecnej dyskusji, gdyż omawiany 
jest projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta Poręba. Przewodnicząca dodała, że w/w projekt 
był omawiany na komisjach stałych. 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Poręba za 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Krzysztof Hamerlik, 
Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek Miśta, Tomasz 
Turek 
PRZECIW (3) 
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Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jarosław Machura 
BRAK GŁOSU (1) 
Barbara Gola 
 
Radna Barbara Gola zgłosiła brak możliwości oddania głosu z uwagi na rozładowany tablet. 

 

Uchwała została podjęta 10 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/538/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

Z uwagi na problemy techniczne, jakie Radna Barbara Gola miała ze sprzętem, 

Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Po przerwie sprawdzono obecność. Przewodnicząca Rady powiedziała, że w obradach 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z tytułu wykonania 
budżetu za 2022 rok 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt ma ścisły związek z poprzednią uchwałą, był 

omawiany na komisjach stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba z tytułu 
wykonania budżetu za 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
PRZECIW (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jarosław Machura 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/539/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 
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W związku z udzieleniem absolutorium Przewodnicząca pogratulowała Burmistrzowi Miasta 

oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miasta. 

Burmistrz Miasta Poręba podziękował za udzielenie absolutorium i pozytywną ocenę. 

Podziękował również Pani Sekretarz oraz Pani Skarbnik, Kierownikom Referatów, a także 

wszystkim pracownikom Urzędu oraz osobom zatrudnionym w jednostkach organizacyjnych 

urzędu na czele z Kierownikami oraz Dyrektorami szkół. Burmistrz Miasta Poręba 

podziękował również Wysokiej Radzie za współpracę. 

Przewodnicząca wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Miasta wręczyli kwiaty Burmistrzowi 

Miasta Poręba oraz Skarbnik Miasta Poręba. 

 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II półrocze 2023 roku 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na II półrocze 
2023 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/540/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
e) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 
Inicjatywie Mieszkaniowej SIM Zagłębie Sp. z o.o. z siedzibą w Sosnowcu 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej SIM Zagłębie Sp. z o.o. z siedzibą w Sosnowcu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/541/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
f) poparcia stanowiska Rady Miasta Siemianowice Śląskie zawartego w uchwale 
nr 645/2023 z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z 
petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z 
dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 
gminy (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 172 z późn. zm.) i o zmianie Ustawy z dnia 23 
kwietnia 1964 r. Kodeks Cywilny (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 1360 z późn. zm.) 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie poparcia stanowiska Rady Miasta Siemianowice Śląskie 
zawartego w uchwale nr 645/2023 z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie wystąpienia do Sejmu 
RP z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 
czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy (tj. Dz.U. z 2022 
r., poz. 172 z późn. zm.) i o zmianie Ustawy z dnia 23 kwietnia 1964 r. Kodeks Cywilny (tj. 
Dz.U. z 2022 r., poz. 1360 z późn. zm.).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, BRAK GŁOSU: 
0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
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Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/542/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
g) zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2023 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poręba na rok 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/543/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
h) zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 grudnia 2015r. 
sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/105/15 Rady Miasta Poręba z dnia 14 
grudnia 2015r. sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru.  
 



Strona 20 z 34 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/544/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 
umów dzierżawy 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/545/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
j) przekazania wniosku do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według 
właściwości rzeczowej 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania wniosku do rozpoznania Burmistrzowi Miasta 
Poręba według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/546/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
k) stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia 
skargi z dnia 7 kwietnia 2023 roku (sygn. RKP 956) 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do 
rozpatrzenia skargi z dnia 7 kwietnia 2023 roku (sygn. RKP 956).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Jarosław 
Machura, Marek Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 13 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/547/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 
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l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Poręba 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/548/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
m) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie za 2022 rok 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Porębie za 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
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Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/549/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
n) przekazania skargi do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba według 
właściwości rzeczowej w toku postępowania administracyjnego 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi do rozpoznania Burmistrzowi Miasta Poręba 
według właściwości rzeczowej w toku postępowania administracyjnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/550/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

 

o) przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz Radę Miasta 

Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi na Przewodniczącą Rady Miasta Poręba oraz 
Radę Miasta Poręba do rozpoznania Wojewodzie Śląskiemu według właściwości rzeczowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/551/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
p) skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1w Porębie 
 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/552/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
r) stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do rozpatrzenia 
skarg 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia niewłaściwości rzeczowej Rady Miasta Poręba do 
rozpatrzenia skarg.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/553/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
s) nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy Rzecznej nazwy „Skwer 
Burmistrza Włodzimierza Spyry” 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie nadania terenowi położonemu w Porębie przy ulicy Rzecznej 
nazwy „Skwer Burmistrza Włodzimierza Spyry”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/554/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

 

t) pozostawienia bez rozpoznania skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 

w Porębie 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na Dyrektora Szkoły 
Podstawowej nr 1 w Porębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/555/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
u) skargi na Burmistrza Miasta Poręba 
 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Poręba.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/556/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
w) przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w projekcie: „Budowa 
instalacji odnawialnych źródeł energii w podregionie sosnowieckim - Irządze, 
Łazy, Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – etap II” 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach stałych 
Rady Miasta, był również przesłany drogą elektroniczną w dniu 22.06.2023r. 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu naboru i warunków udziału w projekcie: 
„Budowa instalacji odnawialnych źródeł energii w podregionie sosnowieckim - Irządze, Łazy, 
Poręba, Sosnowiec, Szczekociny, Zawiercie – etap II”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/557/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

 

x) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

Kierownik MOPS w Porębie Katarzyna Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 
zespołu interdyscyplinarnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Ewelina Janeczek, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin 
Kucia, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok, Tomasz Turek 
 
Uchwała została podjęta 15 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/558/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

 

y) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/559/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 
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z) zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2023-2031 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez Skarbnika 

Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym drogą 

elektroniczną dnia 22.06.2023r. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na 
lata 2023-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, Krzysztof 
Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marcin Kucia, Marek 
Miśta, Tomasz Turek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Ewelina Janeczek, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIII/560/23 (Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

 
 
6. Sprawozdanie - zakończenie kadencji Rady Seniorów Miasta Poręba 
 
Przewodniczący Rady Seniorów Miasta Poręba Robert Bijak przedstawił sprawozdanie z 
działalności Rady Seniorów I kadencji. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 04:41:49). 

 

Przewodnicząca Rady podziękowała Radzie Seniorów za współpracę z Radą Miasta Poręba, 

poinformowała o wyborach do Rady Seniorów II kadencji, które odbędą się w dniu 28 lipca 

2023r. 

 

 

7. Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie swoich 

interpelacji i zapytań.  
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Interpelację przedstawił Radny Jarosław Machura w sprawie wyczyszczenia rowów w ciągu 

ulicy Kopernika od skrzyżowania z ulicą Baśniową. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem w sprawie odoru z wysypiska śmieci w 

Zawierciu, czy Urząd ma już jakąś odpowiedź na interwencję.  

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Renata Otręba: Zostało 

wystosowane pismo wzywające do podjęcia skutecznych działań wyeliminowania uciążliwości 

odorowych. Gmina nie ma uprawnień do przeprowadzenia tam kontroli, poinformowano więc 

ZGK, że występujemy z takim wnioskiem do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska w Katowicach, żeby podjął konkretne działania kontrolne na tej instalacji. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o systematyczne informacje w tej sprawie. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Turek, zwrócił uwagę, iż zgłaszał problem 

wysypiska już w 2019 roku, kiedy to napisał pismo do Wojewódzkiego Ośrodka Ochrony 

Środowiska w związku z budową tego przedsięwzięcia. Obecnie w jego ocenie można tylko 

łagodzić skutki powstania takiej instalacji. Zadeklarował, iż skontaktuje się w tej sprawie z 

Prezydentem Zawiercia. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radny przekazał drogą elektroniczną 

na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową należy złożyć w siedzibie 

Urzędu Miasta Poręba. 

 
8. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję jaka wpłynęła do Rady 
Miasta: 
 
W dniu 26 kwietnia 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego (sygn. RKPE 1357) – decyzja o umorzeniu 
postępowania; 
- wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, sygn.. RKPE 1363 w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 
rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 
 
 
W dniu 28 kwietnia 2023 roku: 
- Burmistrz Miasta Poręba na podstawie art. 28aa. ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 
przedłożył w terminie Raport o stanie Miasta Poręba w 2022 roku.  
 
 
W dniu 4 maja 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba oraz Sekretarz Miasta Poręba, sygn. RKP 
1147; 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKPE 1423 z prośbą o zajęcia stanowiska w 
sprawie skargi. 
 
W dniu 5 maja 2023 roku: 
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- wpłynęła skarga na Radę Miasta Poręba oraz Przewodniczącą Rady Miasta Poręba, sygn. 
RKP 1166; 
 
W dniu 8 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKPE 1469 z prośbą o przesłanie 
materiałów dotyczących skargi; 
- wpłynęła uchwała Miasta Rybnika w sprawie apelu do Międzynarodowego Komitetu 
Olimpijskiego, sygn. RKPE 1466. 
 
W dniu 9 maja 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Radę Miasta Poręba, sygn. RKP 1193; 
 
W dniu 12 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKPE 1514 w sprawie odrzucenia zastrzeżeń 
złożonych do projektu wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli w zakresie 
skarg i wniosków. 
- wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach, sygn. RKP 1252 w 
sprawie odrzucenia skargi. 
 
W dniu 15 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Stowarzyszenia „Nie dla Kopalni Cynku i Ołowiu”  
 
W dniu 17 maja 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba oraz Sekretarz Miasta Poręba, sygn. RKP 
1293. 
 
W dniu 18 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKPE 1588 w sprawie wszczęcia 
postępowania nadzorczego. 
 
W dniu 19 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach, sygn. RKP 1594 
wezwanie do przekazania skargi poprzez ePuap. 
- wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, sygn. RKPE 1595 w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Poręba. 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKPE 1601 w sprawie wszczęcia 
postępowania nadzorczego. 
 
W dniu 22 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo z Sądu Okręgowego w Sosnowcu, sygn. 1605 w sprawie wyborów na 
ławników; 
- wpłynęło pismo Komisji Rewizyjnej wraz z uchwałą Komisji oraz opinią RIO w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Poręba.  
- wpłynęło pismo od Dyrektora SP1 w Porębie, sygn. RKP 1336 – przekazania dwóch skarg. 
 
W dniu 24 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKPE 1651 w sprawie rozstrzygnięcia 
postępowania nadzorczego. 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego sygn. RKP 1640 - wystąpienie pokontrolne. 
 
W dniu 25 maja 2023 roku: 
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- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKPE 1661 w sprawie rozstrzygnięcia 
postępowania nadzorczego. 
 
 
W dniu 26 maja 2023 roku: 
- wpłynęło pismo z Sądu Okręgowego w Sosnowcu, sygn. 1668 w sprawie wyborów na 
ławników; 
W dniu 4 czerwca 2023 roku: 
- wpłynęła skarga do Rady Miasta Poręba, sygn. RKP 1485. 
 
W dniu 6 czerwca 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego, sygn. RKP 1484 – przekazanie skargi. 
 
W dniu 7 czerwca 2023 roku: 
- wpłynęło pismo z MPWiK, sygn. RKP 1525 w sprawie wymiany wodomierzy. 
 
W dniu 12 czerwca 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na uchwałę Rady Miasta Poręba do WSA w Gliwicach, sygn. RKP 1533. 
 
W dniu 19 czerwca 2023 roku: 
- wpłynęła odpowiedź na wezwanie do sprecyzowania skargi, sygn. RKP 1623.  
- wpłynął Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2024 w roku 2022. 
- wpłynęła odpowiedź w sprawie skargi z dnia 16.05.2023r. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej przedstawiła terminy posiedzeń Komisji w 
miesiącu sierpniu 2023 roku: 

 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb obradowania 

Komisja Gospodarki i Ochrony 
Środowiska 

 

21.08.2023 
(poniedziałek) 

08:00 
MOK w Porębie – 

sala nr 28 

Komisja Rewizyjna 
 
 

21.08.2023 
(poniedziałek) 

13:30 
MOK w Porębie – 

sala nr 28 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
 
 

22.08.2023 
(wtorek) 

09:00 
MOK w Porębie – 

sala nr 28 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Opieki Społecznej 

 

22.08.2023 
(wtorek) 

  12:00 
MOK w Porębie – 

sala nr 28 

Sesja Rady Miasta 
 
 

28.08.2023 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radcę Prawnego Michała Szachnitowskiego o informację na 

temat realizacji projektu zmian statutu Miasta Poręba. 
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Radca Prawny Michał Szachnitowski opowiedział o propozycjach zmian w statucie, 

zobowiązał się do przesłania tekstu jednolitego projektu uchwały zmieniającej, który będzie 

przedmiotem dalszej dyskusji. 

Radna Ewelina Janeczek powiedziała, że składała 27 marca 2023 roku interpelację w sprawie 

wodomierzy. Otrzymana odpowiedź nie dotyczy zadanego pytania. Radna zapytała również, 

czy w SPZOZ prowadzane są szczepienia przeciwko HPV. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że nie jest w stanie w tym momencie 

odpowiedzieć na to pytanie, poprosił o kontakt z Kierownikiem SPZOZ. 

Głos zabrała Radna Jolanta Łakomska, która pogratulowała mieszkance Poręby, Natalii Rok i 

jej rodzicom, ponieważ Natalia reprezentuje nasz kraj na olimpiadzie w Krakowie (mistrzyni 

Polski w boksie). Radna życzyła dalszych sukcesów.  

Radny Jarosław Machura odniósł się do swojej interpelacji. Przypomniał, iż pas drogowy 

należy do utrzymania gminy. Po wizji lokalnej na ul. Wiosennej, która odbyła się w marcu, 

miały być wysłane pisma do mieszkańców w sprawie wykupu przez gminę.  

Głos zabrała Inspektor Referatu NiGK Angelika Kubaczyńska, poinformowała, iż pisma nie 

zostały wysłane, gdyż najpierw trzeba ustalić, czy ma to być wykup. 

Radny Jarosław Machura zapytał, na jakim etapie jest ustalanie tej formuły i kiedy można się 

spodziewać korespondencji do mieszkańców. 

Inspektor Referatu NiGK Angelika Kubaczyńska powiedziała, że powinna być to kwestia 

dwóch tygodni. 

Radny Jarosław Machura zapytał o kwestie związane z ulicą Ludową.  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że nadal występują problemy formalno-

prawne z ulicą Ludową. Stroną, która okazuje opieszałość jest Wojewoda. Są kierowane 

pisma w celu wyjaśnienia kwestii związanych z gruntami skarbu państwa. Wszyscy 

mieszkańcy wyrazili zgodę nieodpłatnego przekazania na rzecz gminy zajętych terenów. 

Radna Barbara Gola zwróciła się do Burmistrza Miasta Poręba z przypomnieniem o remoncie 

ulicy Mickiewicza oraz chodnika. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że opóźnienia wynikają ograniczeń 

przerobowych spółki MPWiK. Ma być już zwożony materiał na potrzeby tego remontu, który 

rozpocznie się po zakończeniu robót między ulicą Sosnową i Dworcową. 

Radna Ewelina Janeczek odniosła się do swojej interpelacji z marca dotyczącej zwrotu 

pieniędzy za wywóz nieczystości stałych. Zapytała, co z osobami, które nie podpiszą umowy. 

Prezes MPWiK Mariusz Grabarczyk powiedział, że zwroty będą od lipca 2023r. Rozmawiano z 

mieszkańcami, będą zwroty na konto. 
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Radny Jarosław Machura poinformował o wizji lokalnej na placach zabaw. Powiedział, że już 

w październiku zgłaszał konieczność napraw. Urządzenia są teraz jeszcze bardziej 

zdegradowane.  

Burmistrz Miasta Poręba powiedział, że po otrzymaniu raportu z wizji lokalnej będą 

wyciągnięte wnioski. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra poinformował o końcu kadencji Rady Seniorów oraz 

Młodzieżowej Rady Miasta. Podziękował za zaangażowanie oraz aktywność obu Rad. 

Burmistrz Miasta Poręba zaprosił radnych na spotkanie, które odbędzie się 29 czerwca 2023r. 

o godz. 17:00 w MOK Poręba w sprawie gospodarki wodno-ściekowej.  

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów porządku 

obrad – zamknęła obrady LIII sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się w 

Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/39635/nagranie.htm 

 


